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§ 68  

Information 
 

Kommunfullmäktiges beslut 
Informationen läggs till handlingarna. 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktiges ordförande Roland Karlsson (C) informerar om 
aktuella frågor, kommande händelser och ärenden.  

 

Kommunstyrelsens andra vice ordförande Rusa Källström (S) informerar 
om aktuella händelser. 

 

Kommunstyrelsens förste vice ordförande Mikael Dahl (C) informerar om 
aktuella händelser. 
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§ 69  

Inkomna motioner och 
Ulricehamnsförslag 
Dnr KS-2025-00011 

Kommunfullmäktiges beslut 
Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning.  

Sammanfattning 
Till kommunfullmäktiges möte 18 juni har en motion lämnats in: 

• Motion om att använda biokol i gräsplaner som ett miljövänligare 
alternativ till konstgräsplaner, från Kerstin Berggren (MP) 

Inga Ulricehamnsförslag har nått 50 röster. 

Beslutsunderlag 
Inkommen motion. 

Ordförandens förslag till 
kommunfullmäktige 
Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning.  
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§ 70  

Inkomna interpellationer 
Dnr KS-2025-00012 

Kommunfullmäktiges beslut 
Punkten ”Inkomna interpellationer” läggs till handlingarna. 

Sammanfattning 
Inga interpellationer har kommit in till dagens möte med 
kommunfullmäktige. 

Ordförandens förslag till 
kommunfullmäktige 
Punkten ”Inkomna interpellationer” läggs till handlingarna. 
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§ 71  

Inkomna frågor 
Dnr KS-2025-00013 

Kommunfullmäktiges beslut 
Punkten ”Inkomna frågor” läggs till handlingarna.  

Sammanfattning 
Inga frågor har kommit in till dagens möte med kommunfullmäktige. 

Ordförandens förslag till 
kommunfullmäktige 
Punkten ”Inkomna frågor” läggs till handlingarna.  
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§ 72  

Inkomna avsägelser 
Dnr KS-2025-00014 

Kommunfullmäktiges beslut 
Ingemar Gustafsson (SD) befrias från uppdraget som ersättare i 
kommunstyrelsen. 

Bengt Bogren (SD) befrias från uppdraget som ledamot i miljö- och 
byggnämnden. 

Sammanfattning 
Till kommunfullmäktiges möte den 18 juni har följande avsägelser 
inkommit: 

• Ingemar Gustafsson (SD) avsäger sig uppdraget som ersättare i 
kommunstyrelsen. 

• Bengt Bogren (SD) avsäger sig uppdraget som ledamot i miljö- och 
byggnämnden. 

Ordförandens förslag till 
kommunfullmäktige 
Ingemar Gustafsson (SD) befrias från uppdraget som ersättare i 
kommunstyrelsen. 

Bengt Bogren (SD) befrias från uppdraget som ledamot i miljö- och 
byggnämnden. 

Beslut lämnas till 
Ingemar Gustafsson 

Bengt Bogren 

Kansliet 
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§ 73  

Interpellation till 
kommunstyrelsens ordförande med 
anledning av kulturhuset (SD) 
Dnr KS-2025-00268 

Kommunfullmäktiges beslut 
Interpellationen bordläggs till nästkommande möte med 
kommunfullmäktige.  

Sammanfattning 
Mattias Bengtsson (SD) har lämnat en interpellation till kommunstyrelsens 
ordförande om kulturhuset. Interpellationen bordlades vid 
kommunfullmäktiges möte den 24 april 2025. 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag kommunfullmäktige 2025-04-24 

Tjänsteskrivelse 2025-04-23 

Interpellation till kommunstyrelsens ordförande med anledning av 
kulturhuset 

Svar på interpellation med anledning av kulturhuset 

Ordförandens förslag till 
kommunfullmäktige 
Eftersom kommunstyrelsens ordförande inte är med på dagens möte 
borddläggs interpellationen till nästkommande möte med 
kommunfullmäktige.  
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§ 74  

Ulricehamnsförslag om en plats till 
minne av Krister Törnqvist 
Dnr KS-2024-00022 

Kommunfullmäktiges beslut 
Ulricehamnsförslaget anses vara tillgodosett med hänvisning till att 
kommunstyrelsen får i uppdrag att ta fram riktlinjer för Minnesmärken. 

Sammanfattning 
I ett Ulricehamnsförslag till kommunfullmäktige föreslår Pierre Vinje att en 
plats skapas till minne av Krister Törnqvist i form av en skulptur, 
väggmålning eller liknade. Ulricehamnsförslaget var publicerat i 90 dagar 
på kommunens hemsida och fick 623 röster. 

Att Krister Törnqvist var uppskattad som person, fotograf och poet är tydligt 
genom det stora engagemang som Ulricehamnsförslaget väckt. Att bedöma 
vilka personer som ska få en plats i det offentliga rummet genom 
kommunens försorg bör luta sig på lagstiftning eller politiska styrdokument 
för att kunna bedömas objektivt.  

Kommunen har gjort i ordning en yta för att möjliggöra minnestavlor. 
Föreningar eller organisationer kan själva fästa en minnesplatta på en sten. 
Detta bekostas av organisationen/föreningen själv och sker efter kontakt 
med kommunens enhet för park och skog. Om kommunen i enskilda fall 
skulle bekosta en minnesplats eller liknande riskerar det att strida mot 
kommunallagens likställighetsprincip eftersom alla då inte behandlas lika. 
Det skulle också kunna strida mot förbudet att ge stöd åt enskilda, då vissa 
organisationer/föreningar får betala för en minnessten, medan kommunen 
bekostar denna. 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2025-05-28 § 138 

Tjänsteskrivelse 2025-04-10 

Ulricehamnsförslag om en plats till minne av Krister Törnqvist 

Kommunstyrelsens förslag till 
kommunfullmäktige 
Ulricehamnsförslaget anses vara tillgodosett med hänvisning till att 
kommunstyrelsen får i uppdrag att ta fram riktlinjer för Minnesmärken. 
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Beslut lämnas till 
Pierre Vinje 
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§ 75  

Rättelse av protokoll 2025-04-24 § 
63 - ansökan om investeringsmedel 
för Ulricehamns kulturhus 
Dnr KS-2024-00390 

Kommunfullmäktiges beslut 
En rättelse görs i kommunfullmäktiges protokoll 24 april 2025 § 63 så att 
det framgår att kommunfullmäktiges beslut är: 

Ansökan om investeringsmedel beviljas. 

Investeringsmedel för nybyggnation Ulricehamns kulturhus 50,0 mnkr, kan 
finansieras via avsatta medel för nybyggnation Ulricehamns Kulturhus i 
investeringsbudgeten för 2025.  

Förvaltningen får i uppdrag att återkomma till kommunstyrelsen med en 
utförlig redovisning av de förväntade driftskostnaderna för kulturhuset. 

Sammanfattning 
Den 24 april 2025 § 63 beslutade kommunfullmäktige att bevilja ansökan 
om investeringsmedel för nybyggnation av Ulricehamns kulturhus. I ärendet 
gjordes ett tilläggsyrkande att ”Förvaltningen får i uppdrag att återkomma 
till kommunstyrelsen med en utförlig redovisning av de förväntade 
driftskostnaderna för kulturhuset.”  

Kommunfullmäktige beslutade att bifalla tilläggsyrkandet. Att 
tilläggsyrkandet bifölls står med i protokollet under ”Beslutsgång” men det 
står inte med under ”Kommunfullmäktiges beslut”. En rättelse av 
protokollet behöver därför göras. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse 2025-05-22 

Protokollsutdrag Kommunfullmäktige 2025-04-24 § 63 Ansökan om 
investeringsmedel för Ulricehamns kulturhus beviljas 

Ordförandens förslag till 
kommunfullmäktige 
En rättelse görs i kommunfullmäktiges protokoll 24 april 2025 § 63 så att 
det framgår att kommunfullmäktiges beslut är: 

Ansökan om investeringsmedel beviljas. 
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Investeringsmedel för nybyggnation Ulricehamns kulturhus 50,0 mnkr, kan 
finansieras via avsatta medel för nybyggnation Ulricehamns Kulturhus i 
investeringsbudgeten för 2025.  

Förvaltningen får i uppdrag att återkomma till kommunstyrelsen med en 
utförlig redovisning av de förväntade driftskostnaderna för kulturhuset. 

Beslut lämnas till 
Sektorchef service 

Ekonomichef 

Fastighetschef 



Sammanträdesprotokoll 
Kommunfullmäktige 
2025-06-18 
Sida 16 av 47 

 
Ordförande 
sign 

Justerande 
sign 

  Utdragsbestyrkande 
 

§ 76  

Demokratiberedning 2025 
Dnr KS-2025-00319 

Kommunfullmäktiges beslut 
Uppdragsbeskrivningen för fullmäktiges demokratiberedning fastställs. 

Till beredningsledamöter väljs: 

Johan Josefsson (M) 

Malin Fridmar (C) 

Kevin Lindgren (S) 

Bengt Bogren (SD) 

Dario Mihajlovic (NU) 

Sten Selin (L) 

Arne Sjögren (V) 

Örjan Wallin (KD) 

Ingemar Basth (MP) 

Till beredningsledare väljs Malin Fridmar (C) och till vice beredningsledare 
väljs Kevin Lindgren (S). 

Sammanfattning 
I det kommunalpolitiska handlingsprogrammet (KPH) som är beslutad av 
kommunfullmäktige 2023-03-23 § 71 står det att en demokratiberedning 
ska tillsättas för att utvärdera den politiska organisationen. I 
kommunfullmäktiges arbetsordning beskrivs hanteringen av tillfälliga 
beredningar. Kommunfullmäktiges presidium initierar efter samråd i samlat 
presidium och med förvaltningsledningen ett beredningsuppdrag som sedan 
kommunfullmäktige fastställer. Kommunfullmäktige utser en ledamot från 
varje parti som finns representerat i kommunfullmäktige att ingå i 
beredningen. Av dessa ledamöter utser fullmäktige en beredningsledare som 
representerar majoriteten och en vice beredningsledare som representerar 
oppositionen.  

Beslutsunderlag 
Uppdragsbeskrivning demokratiberedning. 
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Ordförandens förslag till 
kommunfullmäktige 
Uppdragsbeskrivningen för fullmäktiges demokratiberedning fastställs. 

Förslag till beslut på mötet 
Sebastian Gustavsson (M) föreslår Johan Josefsson (M) som ledamot. 

Mikael Dahl (C) föreslår Malin Fridmar (C) som ledamot och även 
beredningsledare. 

Anna Vallin (S) föreslår Kevin Lindgren (S) som ledamot och även vice 
beredningsledare.  

Mattias Bengtsson (SD) föreslår Bengt Bogren (SD) som ledamot. 

Mikael Levander (NU) föreslår Dario Mihajlovic (NU) som ledamot. 

Ireen Volter (L) föreslår Sten Selin (L) som ledamot. 

Mattias Nordgren (V) föreslår Arne Sjögren (V) som ledamot. 

Frida Edberg (KD) föreslår Örjan Wallin (KD) som ledamot. 

Ruza Källström (S) föreslår Ingemar Basth (MP) som ledamot. 

Beslutsutgång 
Ordförande frågar först om kommunfullmäktige väljer förelagna namn till 
ledamöter i beredningen och finner att så är fallet.  

Ordförande frågar om kommunfullmäktige väljer Malin Fridmar (C) till 
beredninsledare och finner att så är fallet. Frågar om kommunfullmäktige 
väljer Kevin Lindgren (S) till vice beredningsledare och finner att så är fallet.  

Beslut lämnas till 
De valda 

Lön 

Kansliet 
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§ 77  

Budget- och 
verksamhetsuppföljning april 2025 
Dnr KS-2025-00263 

Kommunfullmäktiges beslut 
Rapporten per april 2025 avseende budget- och verksamhetsuppföljning 
med bilagor godkänns. 

Sektor lärande får sin ram utökad med 4 mnkr som fördelas enligt följande, 
3 mnkr till grundbemanning till verksamhet grundskola, 0,5 mnkr till 
verksamhet förskola och 0,5 mnkr till sektorstaben och digitalt hjälpmedel. 

Utökningen av ramen tas från resultatet för 2025. 

Sammanfattning 
Förvaltningen redovisar en samlad budget- och verksamhetsuppföljning per 
april 2025. 

Kommunens ekonomiska resultat för 2025 prognostiseras uppgå till +44,8 
mnkr. Det budgeterade resultatet för året uppgår till 37,0 mnkr. Den 
ekonomiska prognosen för 2025 är följaktligen 7,8 mnkr bättre än budget. 

Verksamheternas samlade ekonomiska utfall prognostiseras bli 7,8 mnkr 
bättre än budgeterat. Utfallet för finansförvaltningen bedöms ligga i nivå 
med budget.  

Investeringsutfallet under årets fyra första månader uppgår till 74,3 mnkr. 
Prognosticerat utfall vid årets slut beräknas till 552,3 mnkr. 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2025-05-28 § 139 

Tjänsteskrivelse 2025-05-25 

Budgetuppföljning april 2025 

Bilaga verksamhetsberättelser tertial 1 2025 

Ulricehamns kommun Månadsrapport 2025-04-30 

Ulricehamns kommun - Likviditetsförvaltning Månadsrapport 2025-04-30 

Ulricehamns kommun, Finansrapport per 2025-04-30 
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Kommunstyrelsens förslag till 
kommunfullmäktige 
Rapporten per april 2025 avseende budget- och verksamhetsuppföljning 
med bilagor godkänns. 

Sektor lärande får sin ram utökad med 4 mnkr som fördelas enligt följande, 
3 mnkr till grundbemanning till verksamhet grundskola, 0,5 mnkr till 
verksamhet förskola och 0,5 mnkr till sektorstaben och digitalt hjälpmedel. 

Utökningen av ramen tas från resultatet för 2025. 

Förslag till beslut på mötet 
Sten Selin (L) och Mattias Bengtsson (SD) yrkar bifall till kommunstyrelsens 
förslag till beslut. 

Anna Vallin (S) yrkar att sektor lärande får sin ram utökad med 6,5 mnkr 
som fördelas enligt följande, 5 mnkr till grundbemanning till verksamhet 
grundskola, 1 mnkr till verksamhet förskola och 0,5 mnkr till sektorstaben 
och digitalt hjälpmedel. Utökningen av ramen tas från resultatet för 2025. 

Dario Mihajlovic (NU), Matthias Nordgren (V), Tommy Mårtensson (S), 
Mikael Levander (NU) och Ruza Källström (S) yrkar bifall till Anna Vallins 
(S) yrkande. 

Sebastian Gustavsson (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till 
beslut och avslag på Anna Vallins (S) yrkande. 

Beslutsutgång 
Ordförande frågar om kommunfullmäktige beslutar enligt 
kommunstyrelsens förslag till besut eller enligt Anna Vallins (S) yrkande. 
Ordförande finner att kommunfullmäktige beslutat enligt 
kommunstyrelsens förslag till beslut.  

Omröstning begärs och ska genomföras. 

Omröstning 

Kommunfullmäktige godkänner följande propositionsordning:  
Ja-röst för att bifalla kommunstyrelsens förslag. 
Nej-röst för att bifalla Anna Vallins (S) förslag.  

Omröstningsresultat 

Med 29 ja-röster och 19 nej-röster har kommunfullmäktige beslutat enligt 
kommunstyrelsens förslag till beslut.  

Ledamöter/tjänstgörande 
ersättare 

  Ja Nej Avstår 

Johan Josefsson M X     
Richard Hallifax M X     
Sebastian Gustavsson M X     
Anne-Lie Almvång Öberg M X     
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Jessica Bjurén M X     
David Molarin M X     
Sören Johansson M X     
Jan Holmin M X     
Margareta Juliusson M X     
Tommy Johansson S   X   
Leif Dahl S   X   
Aira Eriksson S   X   
Tommy Mårtensson S   X   
Ruza Källström S   X   
Per-Ola Johansson S   X   
Daniel Claesson S   X   
Anna Vallin S   X   
Kari Isomaa S   X   
Sten Selin L X     
Ireen Wolter L X     
Ziad Makrous C X     
Mikael Dahl C X     
Jan Åke Claesson C X     
Elin Andersson C X     
Börje Eckerlid C X     
Ann Stockzelius C X     
Jan-Olof Sundh V   X   
Matthias Nordgren V   X   
Frida Edberg KD X   
Bo Ekstrand KD X     
Cristina Bernevång KD X     
Mattias Bengtsson SD X     
Bengt Bogren SD X     
Peter Nilsson SD X     
Jan-Henrik Henningsson SD X     
Elisabeth Nilsson SD X     
Aila Kiviharju SD X     
Mikael Clarke SD X     
Ingemar Gustafsson SD X     
Mikael Levander  NU   X   
Markus Håkansson NU   X   
Mats Bogren NU   X   
Charlotta Sunding NU   X   
Dario Mihajlovic NU   X   
Micael Engström NU   X   
Keijo Tuomistu NU   X   
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Bella Cotter NU   X   
Roland Karlsson C X     

 

Beslut lämnas till 
Ekonomichef 
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§ 78  

Konvertering av Ulrikaskolan till 
högstadieskola 
Dnr KS-2017-00418 

Kommunfullmäktiges beslut 
Ulrikaskolan konverteras till 7-9 skola med nödvändiga om- och 
tillbyggnationer och ersätter ny skola på Lövåsen. Anpassad grundskola för 
7-9 elever inkluderas i Ulrikaskolan. Möjlighet till framtida byggnation av 
skolfastighet inom detaljplaneområde Lövåsen kvarstår. 

Ulrikaskolan byggs först och används också som del av lösning för 
evakuering av elever på Stenbockskolan under renovering. Dimensionering 
av skolorna i tätorten för total kapacitet på minst 875 elever med möjlighet 
för framtida utbyggnad vid utökat behov.  

Förvaltningen ges i uppdrag att utreda behov och kostnader för att bygga en 
idrottshall i anslutning till Ulrikaskolan. 

Reservationer 
Mikael Levander (NU), Markus Håkansson (NU), Charlotta Sunding (NU), 
Dario Mihajlovic (NU), Micael Engström (NU), Keijo Toumisto (NU) och 
Bella Cotter (NU) till förmån för partiets yrkande om återremiss. 

Sammanfattning 
Befolkningsprognoserna har ändrats sedan beslut togs om att bygga den nya 
F-6 skolan, Björkåsskolan. 

Utifrån att befolkningsprognoserna har dämpats så lyfte förvaltningen den 4 
mars 2025 tankar till ”Styrgrupp högstadieskolor” om att konvertera 
Ulrikaskolan till en 7-9 skola. Ett uppdrag om att ta fram ett underlag gavs 
då. 

Syftet med rapporten som förvaltningen har skrivit fram är att analysera 
för- och nackdelar med att konvertera befintlig F-6 skola (Ulrikaskolan) till 
en 7-9 skola, jämfört med alternativet att bygga en ny skola i området 
Lövåsen.  

Rapportens fokus ligger på ekonomiska, miljömässiga och driftsrelaterade 
aspekter. Uppgifterna är hämtade från bland annat: 

• Långtids och delområdesprognos år 2024-2043 

• Framtida behov av utbildnings- och förvaltningslokaler 

• Skolutredning delrapporter 
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Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2025-05-28 § 140 

Tjänsteskrivelse 2025-04-16 

Rapport – Konvertering av Ulrikaskolan till högstadieskola 

Enkel barnkonsekvensanalys Konvertering av Ulrikaskolan till 
högstadieskola 

Kommunstyrelsens förslag till 
kommunfullmäktiges beslut 
Ulrikaskolan konverteras till 7-9 skola med nödvändiga om- och 
tillbyggnationer och ersätter ny skola på Lövåsen. Anpassad grundskola för 
7-9 elever inkluderas i Ulrikaskolan. Möjlighet till framtida byggnation av 
skolfastighet inom detaljplaneområde Lövåsen kvarstår. 

Ulrikaskolan byggs först och används också som del av lösning för 
evakuering av elever på Stenbockskolan under renovering. Dimensionering 
av skolorna i tätorten för total kapacitet på minst 875 elever med möjlighet 
för framtida utbyggnad vid utökat behov.  

Förvaltningen ges i uppdrag att utreda behov och kostnader för att bygga en 
idrottshall i anslutning till Ulrikaskolan. 

Förslag till beslut på mötet 
Dario Mihajlovic (NU) yrkar att ärendet ska återremitteras för ytterligare 
utredning och konsekvensanalys.  

Anna Vallin (S), Tommy Mårtensson (S), Mattias Bengtsson (SD), Sebastian 
Gustavsson (M), Ruza Källström (S), Jan-Olof Sundh (V) och Mikael Dahl 
(C) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Beslutsutgång 
Ordföranden frågar om kommunfullmäktige vill återremittera ärendet eller 
avgöra det idag. Ordföranden finner att kommunfullmäktige beslutat att 
avgöra ärendet idag.  

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige beslutar enligt 
kommunstyrelsens förslag till beslut och finner att så är fallet. 

Beslut lämnas till 
Barn- och utbildningschef 
Servicechef 
Samhällsbyggnadschef 
Verksamhetschef fastighet 
Verksamhetschef grundskola 
Verksamhetschef Tingsholm 
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§ 79  

Förskolans demografi, utmaningar 
och konsekvenser 
Dnr KS-2025-00256 

Kommunfullmäktiges beslut 
Ett lägsta antal inskrivna barn på en förskola ska vara 15 barn. Vid färre 
antal barn ska en utredning genomföras kring förskolans framtid.  

Beslut från 2004 gällande andel förskollärare inom förskoleverksamhet 
upphävs och ersätts med att Ulricehamns kommun ska vara bland de 25 
procent bästa kommunerna i Sverige kring behörighet av förskollärare, med 
en ambition mot att öka andelen förskollärare till 70 procent.  

Förvaltningen får i uppdrag att: 

• dimensionera och fatta beslut om antal platser på varje förskola med 
början i centralorten och vid behov även på landsbygden, baserat på 
aktuella prognoser 

• se över internhyresprocessen så att förskolorna inte behöver bekosta 
lokaler de inte har behov av 

• se över befintlig förskolestruktur på kort och längre sikt med början i 
Ätradalen 

Sammanfattning 
Enligt prognoser kommer antalet barn i åldern 1 – 5 år minska markant i 
Ulricehamns kommun fram till år 2033. Detta utmanar 
verksamhetsområdets organisation och ekonomi. Rapporten består av den 
prognostiserade demografiutvecklingen och dess konsekvenser på 
förskolans verksamhet på organisationsnivå. Utifrån förväntad utveckling 
behöver vissa åtgärder vidtas för att säkerställa en ändamålsenlig förskola 
samt en ekonomi i balans. 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2025-05-28 § 141 

Tjänsteskrivelse 2025.04.23 

Förskolans demografiska utmaningar och konsekvenser 

Enkel barnkonsekvensanalys 
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Kommunstyrelsens förslag till 
kommunfullmäktige 
Ett lägsta antal inskrivna barn på en förskola ska vara 15 barn. Vid färre 
antal barn ska en utredning genomföras kring förskolans framtid.  

Beslut från 2004 gällande andel förskollärare inom förskoleverksamhet 
upphävs och ersätts med att Ulricehamns kommun ska vara bland de 25 
procent bästa kommunerna i Sverige kring behörighet av förskollärare, med 
en ambition mot att öka andelen förskollärare till 70 procent.  

Förvaltningen får i uppdrag att: 

• dimensionera och fatta beslut om antal platser på varje förskola med 
början i centralorten och vid behov även på landsbygden, baserat på 
aktuella prognoser 

• se över internhyresprocessen så att förskolorna inte behöver bekosta 
lokaler de inte har behov av 

• se över befintlig förskolestruktur på kort och längre sikt med början i 
Ätradalen 

Förslag till beslut på mötet 
Mikael Levander (NU) yrkar att  

• förskolorna på nuvarande orter i kommunen får finnas kvar, 

• planering av nya förskolor i Dalum, Blidsberg och Bergsäter pausas, 

• förskolan Träskon i Trädet ersätts med en mer ändamålsenlig modul, 

• antalet avdelningar dimensioneras ner på de större förskolorna vid 
behov, 

• målet kring två förskollärare plus en barnskötare per avdelning 
behålls, 

• skolverkets rekommendationer av barngruppernas storlek uppfylls, 

• förskolornas storlek får variera och en absolut nedre gräns sätts inte 
samt 

• internhyresprocessen ses över så att förskolorna inte behöver belasta 
lokaler de inte har behov av. 

 

Anna Vallin (S) yrkar att ett lägsta antal barn inskrivna på en förskola ska 
vara 18-20 barn. Vid färre antal barn ska en översyn kring en eventuell 
avveckling av förskolan göras. Beslut från 2004 gällande andel förskollärare 
inom förskoleverksamhet upphävs och ersätts med att Ulricehamns 
kommun ska vara bland de 25 bästa kommunerna i Sverige kring behörighet 
av förskollärare,med målet att öka andelen förskollärare till 70 procent. 

Förvaltningen får i uppdrag att 
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• dimensionera och fatta belust om antal platser på varje försklola med 
början i centralorten, vid behov även på landsbygden, baserat på 
prognoser, 

• se över internhyresprocessen så att förskolorna inte behöver bekosta 
lokaler de inte har behov av, 

• se över befintlig förskolestruktur på kort och längre sikt med början i 
Ätradalen samt 

• att vid nybyggnation undersöka möjligheten att bygga samman med 
annan kommunal verksamhet för att samnyttja vissa delar som 
exempelvis kost, lokalvård och grönyteskötsel.  

 

Ruza Källström (S) yrkar bifall till Anna Vallins (S) ändringsyrkande. 

Mattias Bengtsson (SD) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 

Beslutsutgång 
Ordföranden frågar om kommunfullmäktige beslutar enligt 
kommunstyrelsens förslag, Anna Vallin (S) yrkande eller Mikael Levanders 
(NU) yrkande. Ordföranden finner att kommunfullmäktige beslutat enligt 
kommunstyrelsens förslag till beslut.  

Omrösting begärs.  

Ordförande informerar om att kommunstyrelsens förslag är huvudförslag 
och att kommunfullmäktige först ska ta fram ett motförslag till det.  

Omröstning 

Kommunfullmäktige godkänner följande propositionsordning: 
Ja-röst för Anna Vallin (S) yrkande 
Nej-röst för Mikael Levanders (NU) yrkande  

Med 10 ja-röster, 8 nej-röster och 30 som avstår har kommunfullmäktige 
utsett Anna Vallins (S) yrkande till motförslag. 

Ledamöter/tjänstgörande 
ersättare 

  Ja Nej Avstår 

Johan Josefsson M     X 
Richard Hallifax M     X 
Sebastian Gustavsson M     X 
Anne-Lie Almvång Öberg M     X 
Jessica Bjurén M     X 
David Molarin M     X 
Sören Johansson M     X 
Jan Holmin M     X 
Margareta Juliusson M     X 
Tommy Johansson S X     
Leif Dahl S X     
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Aira Eriksson S X     
Tommy Mårtensson S X     
Ruza Källström S X     
Per-Ola Johansson S X     
Daniel Claesson S X     
Anna Vallin S X     
Kari Isomaa S X     
Sten Selin L     X 
Ireen Wolter L     X 
Ziad Makrous C     X 
Mikael Dahl C     X 
Jan Åke Claesson C     X 
Elin Andersson C     X 
Börje Eckerlid C     X 
Ann Stockzelius C     X 
Jan-Olof Sundh V     X 
Matthias Nordgren V X     
Frida Edberg KD   X 
Bo Ekstrand KD     X 
Cristina Bernevång KD     X 
Mattias Bengtsson SD     X 
Bengt Bogren SD     X 
Peter Nilsson SD     X 
Jan-Henrik Henningsson SD     X 
Elisabeth Nilsson SD     X 
Aila Kiviharju SD     X 
Mikael Clarke SD     X 
Ingemar Gustafsson SD     X 
Mikael Levander  NU   X   
Markus Håkansson NU   X   
Mats Bogren NU   X   
Charlotta Sunding NU   X   
Dario Mihajlovic NU   X   
Micael Engström NU   X   
Keijo Tuomistu NU   X   
Bella Cotter NU   X   
Roland Karlsson C     X 

 

Ordföranden ställer sedan kommunstyrelesens förslag mot Anna Vallins (S) 
yrkande. 

Kommunfullmäktige godkänner följande propositionsordning: 
Ja-röst för kommunstyrelsens förslag till beslut 
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Nej-röst för Anna Vallin (S) förslag tll beslut 

Med 31 ja-röster, 9 nej-röster och 8 som avstår har kommunfullmäktige 
beslutat enligt kommustyrelsens förslag till beslut. 

Ledamöter/tjänstgörande 
ersättare 

  Ja Nej Avstår 

Johan Josefsson M X     
Richard Hallifax M X     
Sebastian Gustavsson M X     
Anne-Lie Almvång Öberg M X     
Jessica Bjurén M X     
David Molarin M X     
Sören Johansson M X     
Jan Holmin M X     
Margareta Juliusson M X     
Tommy Johansson S   X   
Leif Dahl S   X   
Aira Eriksson S   X   
Tommy Mårtensson S   X   
Ruza Källström S   X   
Per-Ola Johansson S   X   
Daniel Claesson S   X   
Anna Vallin S   X   
Kari Isomaa S   X   
Sten Selin L X     
Ireen Wolter L X     
Ziad Makrous C X     
Mikael Dahl C X     
Jan Åke Claesson C X     
Elin Andersson C X     
Börje Eckerlid C X     
Ann Stockzelius C X     
Jan-Olof Sundh V X     
Matthias Nordgren V X     
Frida Edberg KD X     
Bo Ekstrand KD X     
Cristina Bernevång KD X     
Mattias Bengtsson SD X     
Bengt Bogren SD X     
Peter Nilsson SD X     
Jan-Henrik Henningsson SD X     
Elisabeth Nilsson SD X     
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Aila Kiviharju SD X     
Mikael Clarke SD X     
Ingemar Gustafsson SD X     
Mikael Levander  NU     X 
Markus Håkansson NU     X 
Mats Bogren NU     X 
Charlotta Sunding NU     X 
Dario Mihajlovic NU     X 
Micael Engström NU     X 
Keijo Tuomistu NU     X 
Bella Cotter NU     X 
Roland Karlsson C X     

 

Beslut lämnas till 
Barn- och utbildningschef 

Verksamhetschef förskola 
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§ 80  

Årsredovisning 2024 
Tolkförmedling Väst 
Dnr KS-2025-00219 

Kommunfullmäktiges beslut 
Direktionen samt de enskilda ledamöterna för Tolkförmedling Väst beviljas 
ansvarsfrihet för 2024 års verksamhet.  

Årsredovisningen godkänns och läggs till handlingarna. 

Jäv 
Sebastian Gustavsson (M) anmäler jäv och deltar inte i handläggningen av 
ärendet. Ingen ersättare finns tillgänglig. 

Kari Isomaa (S) anmäler jäv och deltar inte i handläggningen av ärendet. 
Rolf Davidsson (S) ersätter Kari Isomaa (S). 

Sammanfattning 
Tolkförmedling Väst är ett kommunalförbund och dess ändamål är att 
tillgodose medlemmarnas behov av språktolk. Förbundet erbjuder även 
översättningstjänster till sina medlemmar. 

Direktionen för Tolkförmedling Väst har beslutat att godkänna 
årsredovisning för år 2024 och har översänt den till medlemmarna för 
godkännande och prövning av ansvarsfrihet.  

Revisorerna för Tolkförmedling Väst tillstyrker att respektive fullmäktige 
beviljar ansvarsfrihet för direktionen och de enskilda ledamöterna. 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2025-05-28 § 142 

Tjänsteskrivelse 2025-04-22 

Protokollsutdrag Tolkförmedling Väst Direktionen 2025-03-28 § 585 

Årsredovisning 2024 Tolkförmedling Väst  

Intern kontrollrapport Tolkförmedling Väst  

Revisionsberättelse inklusive de sakkunnigas yttrande   

Skrivelse – Revisionsberättelse 2024 tolkförmedling Väst 
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Kommunstyrelsens förslag till 
kommunfullmäktige 
Direktionen samt de enskilda ledamöterna för Tolkförmedling Väst beviljas 
ansvarsfrihet för 2024 års verksamhet.  

Årsredovisningen godkänns och läggs till handlingarna. 

Beslut lämnas till 
Tolkförmedling Väst 
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§ 81  

Årsredovisning för Sjuhärads 
samordningsförbund 2024 
Dnr KS-2025-00165 

Kommunfullmäktiges beslut 
Ledamöterna i Sjuhärads samordningsförbund beviljas ansvarsfrihet för 
2024 års verksamhet. 

Jäv 
Ireen Wolter (L) anmäler jäv och deltar inte i handläggningen av ärendet. 
Martin Brandhill (L) ersätter Ireen Wolter (L). 

Leif Dahl (S) anmäler jäv och deltar inte i handläggningen av ärendet. Rolf 
Davidsson (S) ersätter Leif Dahl (S). 

Tommy Mårtensson (S) anmäler jäv och deltar inte i handläggningen av 
ärendet. Inger Persson (S) ersätter Tommy Mårtensson (S). 

Sammanfattning 
Sjuhärads samordningsförbund består av Västra Götalandsregionen, 
Försäkringskassan, Arbetsförmedlingen och kommunerna Bollebygd, Borås, 
Herrljunga, Mark, Svenljunga, Tranemo, Ulricehamn och Vårgårda. 
Samordningsförbundets uppgift är i första hand att finansiera insatser för 
att medborgare ska få samordnat stöd och rehabilitering för att nå egen 
försörjning 

Enligt lag om finansiell samordning ska förbundsmedlemmarna var för sig 
pröva frågan om styrelsen ska beviljas ansvarsfrihet. Förbundsstyrelsen för 
Sjuhärads samordningsförbund har fastställt årsredovisningen för 2024 för 
förbundet. I revisionsberättelsen tillstyrks att styrelsen och dess ledamöter 
beviljas ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2024. 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2025-04-30 § 121 

Tjänsteskrivelse 2025-03-18 

Beslutad årsredovisning 2024 Sjuhärads samordningsförbund 

Revisionsberättelse Sjuhärads samordningsförbund 

Granskningsrapport - Revisionskontoret Borås Stad 

Revisionsberättelse Sjuhärads samordningsförbund – KPMG 
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Granskningsrapport Sjuhärads samordningsförbund - KPMG 

Kommunstyrelsens förslag till 
kommunfullmäktige 
Ledamöterna i Sjuhärads samordningsförbund beviljas ansvarsfrihet för 
2024 års verksamhet. 

Beslut lämnas till 
Sjuhärads samordningsförbund 
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§ 82  

Förslag till ny förbundsordning - 
Tolkförmedling Väst 
Dnr KS-2025-00221 

Kommunfullmäktiges beslut 
Reviderad förbundsordning för Tolkförmedling Väst fastställs. 

Sammanfattning 
Direktionen för Tolkförmedling Väst beslutade 2025-03-28 § 587 att anta 
den reviderade förbundsordningen och översända den för beslut om 
fastställande i respektive medlemsfullmäktige. Förändringar som föreslås är 
att: 

• Åmåls kommun läggs in som medlemskommun under paragraf 2 

• Paragraf 16 om eget kapital stryks 

• Informationen i paragraf 19-20 om direktionens möten är offentliga 
eller inte tas bort. Närvaro och yttranderätt regleras istället under 
paragraf 10.  

I övrigt föreslås inga förändringar. Den nya förbundsordningen föreslås 
gälla från 1 januari 2026. 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2025-05-28 § 143 

Tjänsteskrivelse 2025-04-08 

Förbundsordning med ändringsmarkeringar - Tolkförmedling Väst 

Förslag till reviderad förbundsordning - Tolkförmedling Väst 

Protokollsutdrag - Tolkförmedling Väst 

Kommunstyrelsens förslag till 
kommunfullmäktige 
Reviderad förbundsordning för Tolkförmedling Väst fastställs. 

Beslut lämnas till 
Tolkförmedling Väst 
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§ 83  

Partistöd 2025 
Dnr KS-2025-00149 

Kommunfullmäktiges beslut 
Partistöd för 2025 betalas ut enligt följande:  

 

Parti                  Grundstöd            Antal mandat  Mandatstöd 

Moderaterna                 58 800 kronor       9                         158 760 kronor 

Socialdemokraterna   58 800 kronor       9                          158 760 kronor 

Nya Ulricehamn          58 800 kronor       8                          141 120 kronor  

Sverigedemokraterna 58 800 kronor       8                         141 120 kronor 

Centerpartiet                58 800 kronor       7                          123 480 kronor 

Kristdemokraterna     58 800 kronor       3                            52 920 kronor 

Liberalerna                   58 800 kronor       2                            35 280 kronor 

Vänsterpartiet              58 800 kronor       2                            35 280 kronor 

Miljöpartiet                  58 800 kronor       1                             17 640 kronor 

Summa                        529 200 kronor     49                         864 360 kronor 

Sammanfattning 
I kommunallagen 4 kapitlet §§ 29-32 regleras det kommunala partistödet. 
Syftet med partistödet är att stärka partiernas ställning i den kommunala 
demokratin. Förvaltningen bedömer att samtliga partier är berättigade till 
partistöd för 2025. 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2025-05-28 § 144 

Tjänsteskrivelse 2024-04-07 

Partistöd 2025 Moderaterna  

Partistöd 2025 Socialdemokraterna 

Partistöd 2025 Nya Ulricehamn 

Partistöd 2025 Sverigedemokraterna 

Partistöd 2025 Centerpartiet 

Partistöd 2025 Kristdemokraterna  
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Partistöd 2025 Liberalerna 

Partistöd 2025 Vänsterpartiet 

Partistöd 2025 Miljöpartiet 

Kommunstyrelsens förslag till 
kommunfullmäktige 
Partistöd för 2025 betalas ut enligt följande:  

 

Parti                  Grundstöd            Antal mandat  Mandatstöd 

Moderaterna                 58 800 kronor       9                         158 760 kronor 

Socialdemokraterna   58 800 kronor       9                          158 760 kronor 

Nya Ulricehamn          58 800 kronor       8                          141 120 kronor  

Sverigedemokraterna 58 800 kronor       8                         141 120 kronor 

Centerpartiet                58 800 kronor       7                          123 480 kronor 

Kristdemokraterna     58 800 kronor       3                            52 920 kronor 

Liberalerna                   58 800 kronor       2                            35 280 kronor 

Vänsterpartiet              58 800 kronor       2                            35 280 kronor 

Miljöpartiet                  58 800 kronor       1                             17 640 kronor 

Summa                        529 200 kronor     49                         864 360 kronor 

Beslut lämnas till 
Kommunchef 

Ekonomichef 

Kanslichef 
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§ 84  

Omfördelning av statsbidrag till 
sektor välfärd 
Dnr KS-2025-00254 

Kommunfullmäktiges beslut 
Statsbidrag omfördelas från finansförvaltningens ram till 
kommunstyrelsens ram för sektor välfärd genom att finansförvaltningens 
intäktsbudget ökas med 8,8 mnkr samtidigt som sektor välfärds 
kostnadsbudget ökas i motsvarande grad. 

Sammanfattning 
Sektor välfärd har under 2024 fått flera statsbidrag till äldreomsorgen, som 
ska användas under 2024 och 2025. Dessa intäkter har redovisats under 
finansförvaltningen och behöver därför omfördelas till kommunstyrelsens 
budgetram och specifikt till sektor välfärd i motsvarande grad som 
kostnader uppstått. Totalt omfördelas 8,8 mnkr. 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2025-05-28 § 145 

Tjänsteskrivelse 2025-04-16 

Kommunstyrelsens förslag till 
kommunfullmäktige 
Statsbidrag omfördelas från finansförvaltningens ram till 
kommunstyrelsens ram för sektor välfärd genom att finansförvaltningens 
intäktsbudget ökas med 8,8 mnkr samtidigt som sektor välfärds 
kostnadsbudget ökas i motsvarande grad. 

Beslut lämnas till 
Ekonomichef 

Socialchef 
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§ 85  

Uppdrag handlingsplan för 
stödjande arbete för barn med 
frihetsberövad förälder 
Dnr KS-2025-00066 

Kommunfullmäktiges beslut 
Uppdraget avslutas då det får anses vara tillgodosett genom framtagen rutin 
för stödjande arbete kring barn med frihetsberövad förälder. 

Sammanfattning 
I motionen som ligger till grund för uppdraget, efterfrågar motionären ett 
vägledande material för arbetet med barn till frihetsberövad förälder. Med 
hänvisning till den beskrivning av styrdokumentet handlingsplan, som 
framgår av kommunens riktlinjer för styr- och ledningssystem, anser 
förvaltningen att det som efterfrågas, bäst tillgodoses genom en rutin, ett 
dokument som beskriver ett kortare flöde och innehåller handfasta råd. 
Förvaltningen har tagit fram en rutin för arbetet kring barn med 
frihetsberövad förälder och anser härigenom att uppdraget är tillgodosett. 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2025-04-30 § 122 

Tjänsteskrivelse 2025-02-24 

Kommunstyrelsens förslag till 
kommunfullmäktige 
Uppdraget avslutas då det får anses vara tillgodosett genom framtagen rutin 
för stödjande arbete kring barn med frihetsberövad förälder. 

Beslut lämnas till 
Socialchef 
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§ 86  

Remiss för kommunens 
tillstyrkande av anläggning för 
vindkraft (15905-2025) 
Dnr KS-2025-00275 

 

Ärendet beslutades med omedelbar justering 2025-06-19 § 86, se separat 
protokoll. 
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§ 87  

Motion om utvärdering av z-vatten 
(NU) 
Dnr KS-2024-00407 

Kommunfullmäktiges beslut 
Motionens förslag anses vara tillgodosedda med hänvisning till den 
utredning som är genomförd och redovisad i ärendet. 

Sammanfattning 
I en motion till kommunfullmäktige yrkar Mikael Levander (NU) att 
kommunstyrelsen får två uppdrag: 

• att redovisa erfarenheten kring användandet och framtida användning 
av z-vatten samt, 

• redovisa hur kommunstyrelsen ställer sig kring den forskning som visar 
att denna endast har en måttlig eller ingen rengörande effekt.  

Verksamhet kommunservice har använt z-vatten sedan några år tillbaka 
efter att ha testat flera hållbara rengöringsmedel. Z-vatten är ett miljövänligt 
städmedel som är mycket positivt för kunder, medarbetare och vår miljö. En 
stor fördel miljömässigt är även att verksamheten själva framställer tre olika 
styrkor på z-vatten med pH värden som 10,8, 12,5 och 13,1 samt att 
förpackningar återanvänds och fylls på nytt. Z-vatten är dock inget medel 
som ska jämställas med desinficering. 

I en rapport från RISE visar forskning att z-vatten har en bättre rengörande 
effekt än traditionella allrengöringsmedel (tidigare städmedel i Ulricehamns 
kommun). Z-vatten är dessutom ett svanenmärkt hållbart rengöringsmedel 
som går i linje med FN:s hållbarhetsmål Agenda 2030 samt Visionens ”Vi 
skapar trygghet och nytänkande”. 

Förvaltningen anser, efter framkommen utredning och testresultat, att z-
vatten fortsatt kommer att användas som rengöringsmedel. 

Beslutsunderlag 
Protkollsutdrag kommunstyrelsen 2025-05-28 § 147 

Tjänsteskrivelse 2025-03-28 

RISE rapport rengöringsförmåga 

Z-vatten test Stadsskogen 

Motion om utvärdering av z-vatten 
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Kommunstyrelsens förslag till 
kommunfullmäktige 
Motionens förslag anses vara tillgodosedda med hänvisning till den 
utredning som är genomförd och redovisad i ärendet. 

Beslut lämnas till 
Sektorchef service 
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§ 88  

Motion om bättre tillgång till 
hjärtstartare i Ulricehamns 
kommun (NU) 
Dnr KS-2024-00201 

Kommunfullmäktiges beslut 
Motionen antas genom att kommunstyrelsen får i uppdrag att utse och förse 
lämpliga lokaler med hjärtstartare samt att registrera dessa i 
hjärtstartarregistret. Införande sker successivt för att möjliggöra utbildning 
inom berörda verksamheter samt rymmas inom befintlig budget. 

Sammanfattning 
I en motion till kommunfullmäktige föreslår Markus Håkansson (NU) och 
Mikael Levander (NU) att samtliga skolor, förskolor, bibliotek och 
verksamheter inom vård och omsorg i Ulricehamns kommun utrustas med 
hjärtstartare. Vidare föreslår motionärerna att samtliga hjärtstartare inom 
kommunens verksamheter registreras i hjärtstartarregistret. I motionen 
beskrivs att det är relativt glest med hjärtstartare i kommunens lokaler och 
inte minst i områden utanför tätorten.  

Ulricehamns kommun har just nu 20 hjärtstartare i sina lokaler och 
samtliga är registrerade i hjärtstartarregistret. Av dessa 20 finns 17 i 
centralorten och 3 i tätorterna Gällstad, Hökerum och Dalum.  

Vid en utökning av antalet hjärtstartare föreslås att en bedömning görs av 
vilka byggnader som är aktuella och som ska ligga till grund för hur många 
hjärtstartare som köps in. Vidare föreslås att en prioritering görs om var de 
nya hjärtstartarna ska placeras för att täcka så stor del av kommunens 
geografiska yta som möjligt. 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2025-05-28 § 148 

Tjänsteskrivelse 2025-04-10 

Motion om bättre tillgång till hjärtstartare i Ulricehamns kommun 

Kommunstyrelsens förslag till 
kommunfullmäktige 
Motionen antas genom att kommunstyrelsen får i uppdrag att utse och förse 
lämpliga lokaler med hjärtstartare samt att registrera dessa i 
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hjärtstartarregistret. Införande sker successivt för att möjliggöra utbildning 
inom berörda verksamheter samt rymmas inom befintlig budget. 

Beslut lämnas till 
Kommunchef 

Sektorchef servic 
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§ 89  

Motion om fossilfria transporter 
(NU) 
Dnr KS-2023-00120 

Kommunfullmäktiges beslut 
Motionens förslag anses vara tillgodosett med hänvisning till att krav på 
fossilfria transporter ställs utifrån gällande lagar och EU-direktiv. 

Sammanfattning 
I en motion till kommunfullmäktige föreslår Mats Bogren (NU) att 
förvaltningen får i uppdrag att ta fram riktlinjer för kravställan om fossilfria 
transporter eller användandet av förnybara drivmedel i kommande 
upphandlingar gällande både varu- och persontransporter. 

Gällande EU-direktiv om att 38,5 procent av fordonsflottan ska bestå av 
utsläppsfria fordon, är redan i sig ett högt ställt krav och svårt för 
kommunen att uppnå. Kommunen ställer alltså redan utifrån direktivet krav 
på fossilfria transporter och användandet av förnybara drivmedel i 
upphandlingar gällande både varu- och persontransporter. Motionens 
förslag anses därför vara tillgodosett med hänvisning till att krav på 
fossilfria transporter ställs utifrån gällande lagar och EU-direktiv. 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2025-05-28 § 149 

Tjänsteskrivelse 2025-04-04 

Motion om fossilfria transporter 

Kommunstyrelsens förslag till 
kommunfullmäktiges beslut 
Motionens förslag anses vara tillgodosett med hänvisning till att krav på 
fossilfria transporter ställs utifrån gällande lagar och EU-direktiv. 

Beslut lämnas till 
Ekonomichef 
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§ 90  

Motion om full lön vid 
föräldraledighet för 
kommunanställda (S) 
Dnr KS-2024-00345 

Kommunfullmäktiges beslut 
Motionen avslås med hänvisning till kostnadsökningar och att föreslagen 
förmån endast kan nyttjas av ett fåtal anställda. 

Sammanfattning 
I en motion till kommunfullmäktige föreslår Ruza Källström och Klas Redin 
(S) om full lön vid föräldraledighet för anställda.  

Föräldralediga får föräldrapenning av Försäkringskassan på inkomst upp till 
80 procent. Utöver det ger kommunens centrala avtal ett 
föräldrapenningtillägg på 10 procent i högst 180 dagar per barn upp till 24 
månaders ålder. Ersättningarna ger sammanlagt 90 procent till den 
föräldralediga. I motionen föreslås en ytterligare komplettering på 10 
procent så att det blir full ersättning. Avsikten med förslaget är dels att bidra 
till målet att Ulricehamns Kommun ska vara en attraktiv arbetsgivare och 
dels att locka till att fler flyttar in till Ulricehamn.  

Statistiken över en treårsperiod 2022–2024 visar att kommunen i snitt har 
110 anställda som fått utbetalt föräldrapenningtillägg på 10 procent enligt 
det centrala avtalet. Den totala kostnaden för föräldrapenningtillägg har i 
snitt varit 1,7 miljoner kronor inklusive sociala avgifter per år. Omräknat till 
ett snitt per föräldraledig anställd blev kostnaden cirka 15 400 kr. 

För att räkna fram kostnaden för förslaget kan man dubbla ovanstående 
eftersom det är 10 procent som saknas för att komma upp i full lön. 
Merkostnaden skulle bli 1,7 miljoner kronor per år om snittet på antal 
föräldralediga med föräldrapenningtillägg kvarstår på 110 anställda.  

Ulricehamns kommun som arbetsgivare står enbart för en delmängd av alla 
arbetstillfällen i kommunen. Hur stor effekt, full lön vid föräldraledighet för 
kommunanställda skulle få avseende nyinflyttning till kommunen är svårt 
att uppskatta.  

Ett införande av förslaget skulle innebära kostnadsökningar som saknas i 
befintlig budget. Resursomfördelningar från andra poster måste genomföras 
för att finansiera satsningen.  

En omvärldsbevakning har gjorts genom dialog med Karlskoga kommun 
som var först i Sverige med att införa full lön vid föräldraledighet 2023. 
Enligt deras statistik har cirka 140 medarbetare nyttjat förmånen de två 
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senaste åren. Förmånen har införts tillsvidare men det finns ingen mer 
statistik eller utvärdering ännu. 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2025-05-28 § 150 

Tjänsteskrivelse 2025-03-27 

Motion om full lön vid föräldraledighet för kommunanställda 

Kommunstyrelsens förslag till 
kommunfullmäktiges beslut 
Motionen avslås med hänvisning till kostnadsökningar och att föreslagen 
förmån endast kan nyttjas av ett fåtal anställda. 

Beslut lämnas till 
HR-chef 
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§ 91  

Valärenden 
Dnr KS-2025-00015 

Kommunfullmäktiges beslut 
Bengt Bogren (SD) väljs till ny ersättare i kommunstyrelsen efter Ingemar 
Gustafsson (SD). 

Bobo Holmgren (SD) väljs till ny ledamot i miljö- och byggnämnden efter 
Bengt Bogren (SD). 

Kent Andersson (SD) väljs till ny ersättare i miljö- och byggnämnden efter 
Bobo Holmgren (SD) i miljö- och byggnämnden.  

Sammanfattning 
Ingemar Gustafsson (SD) har 2025-05-30 skickat in en avsägelse gällande 
uppdraget som ersättare i kommunstyrelsen.  

Bengt Bogren (SD) har 2025-06-05 skickat in en avsägelse gällande 
uppdraget som ledamot i miljö- och byggnämnden.  

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse 2025-06-18 

Förslag till beslut på mötet 
Jan-Henrik Henningsson (SD) föreslår att Bengt Bogren (SD) väljs till ny 
ersättare i kommunstyrelsen efter Ingemar Gustafsson (SD). 

Jan-Henrik Henningsson (SD) föreslår att Bobo Holmgren (SD) väljs till ny 
ledamot i miljö- och byggnämnden efter Bengt Bogren (SD). 

Jan-Henrik Henningsson (SD) föreslår att Kent Andersson (SD) väljs till ny 
ersättare i miljö- och byggnämnden efter Bobo Holmgren (SD) i miljö- och 
byggnämnden. 

Beslut lämnas till 
De valda 

Löneassistent 

Kansliet 
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